

DATE: 18/06/2020
REFERENCE: DCSD/2020/2

GULFA MINERAL WATER & PROCESSING IND.

CO Rights

Greetings,

Please be informed that as on 18 June 2020, **GULFA MINERAL WATER & PROCESSING IND. CO Rights (GULFA-RI20)** have been credited into the accounts of eligible investors in the Dubai CSD system.

The Rights are credited to the trading accounts with the Trade Members, Custodian Members, or to the registry account with the Dubai CSD, based on the available balances' in each of these accounts as of closing date 18 June 2020.

Best Regards,,,



Maryam Mohd Fekri
Chief Executive Officer
Dubai CSD

التاريخ: 2020/06/18
المرجع: DCSD/2020/2

حقوق شركة غلفا للمياه المعدنية والصناعات التحويلية

ش.م.ع

تحية طيبة وبعد،،،

يرجى الإحاطة علماً بأنه تم إضافة حقوق الإكتتاب الخاصة بشركة غلفا للمياه المعدنية والصناعات التحويلية ش.م.ع (GULFA-RI20) كما في تاريخ 18 يونيو 2020 في حسابات مستحقي الحقوق في نظام شركة دبي للإيداع.

تم إضافة الحقوق في حسابات مستحقي الحقوق لدى عضو التداول، أو لدى أمين الحفظ، أو لدى حساب الإيداع في شركة دبي للإيداع وذلك تبعاً للأرصدة المتوفرة في كل من هذه الحسابات كما في تاريخ إغلاق السجل 18 يونيو 2020.

مع أطيب التحيه،،،



مريم محمد فكري
الرئيس التنفيذي
شركة دبي للإيداع